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Geacht college,

Op een aantal data in 2019 ( juli en september) is er met omwonenden, belangstellenden en 
organisaties gesprekken gevoerd over het park Ramswoerthe. Hierbij is ook een ontwerpschets 
gemaakt.
U heeft in september 2019 een visie geschreven met betrekking tot het park.

Groenlinks ontvangt de laatste periode veel signalen dat het park anders gebruikt wordt als bedoeld.
Om u een voorbeeld te geven: een aantal dieren zijn mishandeld en gedood.
Eén van de ganzen is bijvoorbeeld opgeblazen, een jong eendje is verdronken.
Er is een kat mishandeld.
Daarnaast hangen er veel jongeren rond, worden er drugs verhandeld en gebruikt en wordt er afval 
gedumpt. De ramen van de theekoepel worden vernield en afgelopen periode is er een brandje 
gesticht.

GroenLinks maakt zich ernstige zorgen over de overlast maar ook over het dierenwelzijn.

GroenLinks heeft de volgende vragen:

 Zijn er naar aanleiding van de bijeenkomsten en het opstellen van de visie al zaken praktisch 
uitgevoerd? Welke zijn dat?

 Wie is verantwoordelijk voor het borgen van de veiligheid van de dieren in het park?
 Hoe garandeert u de veiligheid van de dieren die leven in het park?
 Zijn er buurtwerkers actief in het park om de jongeren aan te spreken op gedrag, met name 

in de avonduren?
 Zo niet, bent u bereid buurtwerkers/handhavers in de avonduren in te zetten om 

dierenmishandeling, overlast en drugsgebruik te voorkomen?
 Voor zover wij weten is er geen cameratoezicht in het park. Vanwege de blijvende overlast 

zou dat een optie kunnen zijn. Bent u bereid camera’s te plaatsen zodat mensen die voor 
overlast zorgen of de dieren  mishandelen sneller te kunnen identificeren?
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